
4 juli 2014

Geachte College,

Tijdens de raadsvergadering van 3 juli 2014 heeft u toegezegd schriftelijk nadere toelichting te geven 
over de financiële afwikkeling van de aanschaf van het pand Deurvorst te Terborg zoals bekend 
gemaakt door de gemeente medio januari 2014.

In aanvulling daarop nog enkele vragen:
1) Is het pand daadwerkelijk door de gemeente gekocht? (dwz koopcontract ondertekend) 

Zo ja: per wanneer? Zo nee: waarom niet?
2) Wat zijn verder de plannen met het pand Deurvorst? Wat is een indicatie van de kosten van die 

plannen? Tijdpad? Wanneer krijgt de raad daar een voorstel voor?
3) Het hardnekkige verhaal gaat dat het pand Deurvorst in de maanden voor de bekendmaking 

van de koop om niet aan de gemeente is aangeboden in ruil voor medewerking aan de 
realisatie van het ‘vegetarische appartementencomplex’. Is dit correct? En zo ja: Waarom is 
niet op dit aanbod ingegaan?

Vriendelijke groeten,

Hayo Canter Cremers
Fractievoorzitter D66


